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Punkt 2. Referat blev godkendt 

Punkt 3. Alex vil have skrevet ind i kontrakt at de gamle kabel kasser med Waoo ledninger  benyttes, samt 

at få navn på den model der bliver til samme pris på backup system og UPS. 

4. Forslaget bliver trukket af forslagsstiller 

5.Kopi maskine fra Canon blev godkendt, undtagen Alex der stemte imod da han mener at den ligger under 

Org. Bestyrelsen 

6. Forslagsstiller ikke til stede 

7. Forslagsstiller ikke til stede 

8. Foreslagsstiller ikke til stede 

9. Evt…. genåbning af selskabs lokalet skal på som punkt til næste afdelings bes. Møde. Samt respons fra 

markvandring, næste møde bliver d.31.5-2021 kl18.00 zoom møde. 

Afbud til afd.bestyrelses møde skal ske skriftligt til formanden 

 


